
MOTIE  vreemd aan de orde van de dag
Onderwerp: Urenverdeling-/toewijzing de Bloesem voor het seizoen 2020/2021                   
Agendapunt: D-2 Motie vreemd aan de orde van de dag
Ingediend door: T. Beerepoot (VVD), A. Meester (BAMM), S. Visser (CU), T. Berlijn (HvM)

De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 3 september 2020;
gelet op artikel 34 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 
gemeente Medemblik 2019,

Constaterende dat:

 Spartanen, de grootste zaalsportvereniging van onze Gemeente met 200 leden en 17 teams in 
competitie, haar enige volledige trainingsavond in de sporthal in het eigen dorp, afgenomen is;

 Er in het door de Gemeente met de exploitant afgesloten contract vastgelegd is dat de accommodatie 
ook aan Spartanen Handbal ter beschikking gesteld dient te worden;

 Er door alle betrokken sportverenigingen, de exploitant van de Bloesem en de Gemeente in februari 
2019 afgesproken was dat de roosters in het vervolg, in goed onderling overleg, vastgesteld zouden 
worden. Spartanen, ondanks deze duidelijke afspraak, buiten het overleg gehouden is;

 Er door Spartanen toegezegd was dat, als er een blaashal zou komen, zij de dinsdagavonden aan WF 
SEW zou afstaan. Nu deze blaashal, het komende seizoen, helaas niet gerealiseerd kan worden, is deze 
toezegging niet meer van toepassing;

 De verenigingen ieder seizoen door de exploitant van de Bloesem uitgenodigd werden om hun 
urenwensen bij hem in te dienen. Spartanen dit verzoek, zoals ieder jaar, heeft afgewacht waardoor 
zij nu het verwijt krijgen dat zij hun opgave te laat ingediend hebben;

 Er vele gesprekken tussen alle betrokkenen en de Gemeente plaatsgevonden hebben maar dat dit er 
niet toe geleid heeft dat Spartanen de dinsdagavonden terug krijgt;

 Er volgens WF SEW niet in de Dres getraind kan worden omdat daar niet met hars getraind mag worden;
 Spartanen de hierboven beschreven situatie ook onder de aandacht van de raad gebracht hebben in hun 

brief van 1 september 2020 (zie bijlage);

Overwegende dat:

 Er gezien het tekort aan zaalruimte, een eerlijke en evenwichtige verdeling van de sporthaluren dient 
plaats te vinden;

 Spartanen er niet de dupe van mag worden dat zij niet voor het overleg over de urentoewijzing 
uitgenodigd zijn en dat zij ook geen, zoals in andere jaren, verzoek om hun wensen kenbaar te maken, 
ontvangen hebben. Noch het een noch het ander valt Spartanen te verwijten maar het wordt wel tegen 
hen gebruikt;

 Er, met name ten behoeve van WF SEW in Nibbixwoud een prachtige eigen sporthal gebouwd is welke 
voor het grootste deel door hen gebruikt kan worden. Dit echter wel inhoudt dat het harsprobleem in 
Nibbixwoud opgelost dient te worden. Haar selectie 2 uur per week in de Bloesem mag trainen en er 
ook haar wedstrijden mag spelen waarmee zij, gezien de omstandigheden, voldoende gefaciliteerd 
worden;

 De sport en niet de commerciële belangen het uitgangspunt dient te zijn;
 De pijn eerlijk over alle verenigingen verdeeld dient te worden;

Invullen door de griffier
voor tegen opmerkingen  

paraaf



Verzoekt het college/draagt het college op:
 Met het bestuur van de beheerder van De Dres, de stichting Nibbik-uit, in overleg te treden over het 

oplossen van de harsproblematiek in de sporthal;
 Om vóór de volgende raadsvergadering door een onafhankelijke partij te laten onderzoeken of de heer 

Schouten zijn verplichtingen uit hoofde van het contract met de gemeente, in de geest van dit 
contract, nagekomen is;

 Om wanneer dat niet het geval mocht blijken te zijn, de bestaande roosters ook voor het nieuwe 
seizoen aan te houden.

Ingediend door:

……………………………. ……………………………. ……………………………. …………………………….

T. Beerepoot A. Meester S.  Visser T. Berlijn
(VVD) (BAMM) (CU) (HvM)


